
 
 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
Dato: 9/2 2023 
Tidspunkt:17.00-19.00 
Mødeleder: Heidi Hviid 

Deltagere: Heidi (skoleleder), Trine (souschef, ref.),  Jakob (KKFO-le-
der), André (forældre-rep.), Søren (forældre-rep.), Linda (forældre-rep, 
næstformand), Signe (forældre-sup), Nicolaj (forældre-sup), Thomas 
(forældre-rep, formand), Jasper (TR-lærere), Ole (pædagog), Christina 
(forældre-rep.)  André (forældrerep.) 
Mirzahan (elevrådsformand), Rory (elevrådsnæstformand) 
Fraværende: Thomas Hornum, Jasper Henriksen 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er 
det til orientering (O), drøftelse (D) 
eller beslutning (B) 

Tid 
Estimeret 
tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklu-
sion på beslutning, angivelse af evt. ansvarlig og 
evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og hvor-
dan? 

1. Valg af ordstyrer og god-
kendelse af dagsorden 
(B) 

 Søren vælges som ordstyrer. 
Dagsordenen er godkendt. 
 

 

2. Godkendelse af referat 
(B) 

5 Referatet er godkendt.  

3. Kort orientering fra: (O) 
- skoleledelsen/KKFO-le-
der 
- Fra formanden 
- Fra øvrige medlemmer 

10 Ledelsen er nu fuldtallige. 

 

Vi har haft samtaler på pædagog- og lærersi-

den. Vi har ansat tre nye lærere, og vi for-

længer en lærervikar med særlige kvalifikati-

oner. Der er ansat en pædagog. 

 

Vi har slået en kontorassistentstilling op. 

 

Udviklingsplan i KKFO-en: Der er nedsat en 

arbejdsgruppe bestående af skoleleder, 

KKFO-leder, TR og AMR. 

 

Tilsynsrapport i forhold til KKFO-en: Man bli-

ver målt på 6 pejlemærker. De udviklings-

punkter bliver en del af ovenstående udvik-

lingsplan. 

 

Ole fortæller, at vi holder skak-dag i morgen. 

Vi har lige holdt diskofest i mellemtrin og ud-

skoling, hvilket var en succes. Vores moon-

carts er blevet lavet, og det har været en stor 

succes. De er ude at køre. 

 

4. Nyt fra elevrådet 10 Orientering om seneste møde: 
 
Der er blevet lavet et budget, og elevrådet 
har 10.000 kroner. 
 
Elevrådet vil gerne høre, om det er muligt, at 
de større børn kan komme ned i den grønne 
gård. Heidi fortæller, at vi har udfordringer 
med, at nogle af de små børn kan løbe ud. Vi 
taler om, at man kunne gøre gode ting for at 
udvikle den store gård. Heidi fortæller, at 
elevrådet har ønsket sig et udendørs skak-
spil, hvilket vi sagtens kan se på. 
 

 



 
 

Christina fortæller, at hun er ved at under-
søge mulighed for at fundraise til den store 
gård. 

5. Budget 2023 

 

20 Vores underskud er dækket med optaget af 
17 nye børn. 
 
Der er sat øgede midler af til møbler til de 
nye børn, til it og til vikarbudget. Grunden til 
de øgede midler til vikarbudget er, at vi for ti-
den har et undervisningsprogram kørende for 
yderligere at opkvalificere medarbejderne. 
 
Der er spørgsmål vedrørende rengøring på 
KKFO-delen, som synes høj. Dette undersø-
ger Heidi. 
 
Der spørges om, man kan sætte en kolonne 
ind i budgettet med sidste års tal. Dette un-
dersøger Heidi. 

 

6. Kostpolitik      
 

25 Der stilles spørgsmål, om indkøbene sikres 
at være nøglehulsmærket og med fokus på 
klimaaftryk. Dette undersøges. 
 
Der spørges ind til madspild. Heidi har talt 
med køkkenet om, at man kunne tage bille-
der af den mad, der er tilovers, så køkkenet 
bedre kan justere madmængden. 
 
Køkkenet får kostpolitikken ned til gennem-
læsning, så de kan give deres besyv med. 
Derefter skal den ud til medarbejderne og 
elever. 
 
Der nedsættes et madkulturudvalg. 
 
Køkkenet giver udtryk for, at de gerne vil 
have flere børn i køkkenet igen. 
 
For tiden produceres ikke mad til personalet, 
da der ikke er en betalingsmulighed for tiden. 
 
Balancen mellem madmodighed og genken-
delige retter, hvor mademner gerne adskilles, 
drøftes i forhold til, at eleverne skal kunne 
spise deres mad. Desuden orienteres om, at 
de farvede tallerkener er ved at blive udskif-
tet til hvide tallerkener. 

 

7 Skoleudviklingssamtalen  
 

15 Refleksioner over temaer, der kunne danne 
indhold til den kommende skoleudviklings-
samtale: 
 
(Klasse)fællesskaber og gruppedannelse 
Elev- og medarbejdertrivsel 
Ressourceorienteret børne- og forældresyn 
 
Punktet genoptages, når vi nærmer os udvik-
lingssamtalen 

 

8 Orientering om indsat-

ser, projekter, osv.  

20 “Oversigt over projekter, indsatser og opga-
ver på skoleområdet i skoleåret 2023-24" 
gennemgås. 

 



 
 

  
 

9 Orientering Sygefra-

vær/personale og elev  
 

10 Det aftales, at personalets sygefraværsbil-
lede fremsendes op til hvert kommende sko-
lebestyrelsesmøde. 

 

10     

11.     

12.     

13.     

14 Eventuelt 

 

5 Badefaciliteter: Søren giver udtryk for at ba-
defaciliteterne er problematiske. Heidi under-
søger dette sammen med Christian Ibsen. 

 

     

     

     

 

 


